



TO: All priests and deacons
FROM: Bishop's office
DATE: June 21, 2018
RE: Death of Fr. Jean-Pierre Couillard

DESTINATAIRES : Aux prêtres et diacres
EXPÉDITEUR : Bureau de l'évêque
DATE : le 21 juin 2018
OBJET : Décès du P. Jean-Pierre Couillard

Fr. Jean-Pierre Couillard died Thursday morning, June 14, 2018, at the palliative care unit of the Elisabeth-Bruyère Hospital in Ottawa. He was 68 years old.

Le P. Jean-Pierre Couillard est décédé jeudi matin, le 14 juin 2018, à l'unité des soins palliatifs de l'Hôpital Élisabeth-Bruyère d'Ottawa. Il avait 68 ans.

Since his ordination in 2001, Fr. Jean-Pierre served in a few parishes of the Diocese of Sault Ste. Marie, particularly in the following cities: Sault Ste. Marie, Lavigne, Verner and Sudbury. For a few months, he replaced the Pastor of Cache Bay, Crystal Falls, Field and River Valley. When he retired in 2016, Fr. Jean-Pierre moved to Ottawa where he lived until his death.

Depuis son ordination en 2001, le P. Jean-Pierre a œuvré dans quelques paroisses du diocèse de Sault Ste-Marie, notamment dans les villes suivantes: Sault Ste-Marie, Lavigne, Verner et Sudbury. Pendant quelques mois, il a aussi remplacé le curé de Cache Bay, Crystal Falls, Field et River Valley. Lorsqu'il a pris sa retraite en 2016, le P. Jean-Pierre est déménagé à Ottawa où il a vécu jusqu'à son décès.

The Mass of Christian burial will be celebrated at Precious Blood Parish, 18318 County Rd 2, Cornwall, ON, on Saturday, September 1, 2018 at 1:00 pm.

La messe des funérailles sera célébrée à la Paroisse du Précieux Sang, 18318 County Rd 2, Cornwall, ON, le samedi 1er septembre 2018, à 13h00.

Please remember in your prayers Fr. Jean-Pierre, his family and friends.

Veillez porter dans votre prière le P. Jean-Pierre, sa famille et ses amis.

Eternal rest grant unto him, O Lord, and let perpetual light shine upon him.

Accorde-lui, Seigneur, le repos éternel et que brille à ses yeux la lumière sans déclin.